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Doświetlenie przejść poprawia bezpieczeństwo pieszych po zmroku, którzy są lepiej widoczni dla kierowców. (Fot. Sławomir Burzyński)

W Skierniewicach dwa lata temu doświetlono ponad 40 przejść dla pieszych, ale potem
akcja, podnosząca bezpieczeństwo pieszych po zapadnięciu zmroku, przystopowała. Na
osiedlu Zadębie pytają, kiedy i u nich pojawią się lampy oświetlające przejścia dla pieszych.

– Ulica Zadębie jest dosyć ruchliwa, a zimą zmrok szybko zapada i przydałoby się doświetlić te nasze
przejścia przez jezdnię – mieszkaniec osiedla (dane do wiad. redakcji) apeluje do skierniewickiego
samorządu.

W Skierniewicach jest około 300 przejść dla pieszych przez jezdnie i w 2018 roku 41 z nich zostało
doświetlonych jasnymi ledowymi lampami. Od tego czasu kolejne oświetlone przejścia pojawiły się
jedynie w ramach remontu ulic, jak Kozietulskiego i Rawskiej, natomiast samego doświetlania nie
kontynuowano.

Dopiero w tym roku miasto sfinansowało modernizację dalszych czterech przejść, ale wykonawca
wnioskował o przesunięcie terminu wykonania trzech z nich i ledowe lampy stanęły na razie tylko



przy skateparku na Widoku. Trzy pozostałe przejścia będą zrobione w pierwszym kwartale
przyszłego roku.

O Zadębiu nie ma na razie mowy.

– W przyszłorocznym budżecie nie ma takiej inwestycji, ale jeszcze nie wiadomo, co będzie się działo
w drugim półroczu – Eugeniusz Góraj, wiceprezydent miasta nie wyklucza, że w drugiej połowie
2021 roku być może jedno z przejść przez ulicę Zadębie doczeka wreszcie oświetlenia.
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